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ى

ى
ى

ىبواناتىشخصوة
ى

ىأصاهت عبد الفتاح هىصى أحمد:ىىىى الاســــــــــم

  11121212121262:   القوميالرقــم 

ىىى21/21/2611 :ىتاريخ الميلاد

  هصري:ىىىىىىى الجنسية

 هضلن:       الـديـانــة
 Osamamoussa@mans.edu.egالبريد الإليكتروني  : 

 

ىلموةالمؤهلاتىالع
 :المؤهل الدراسي   

 -  بتقدٌر جٍد جاهعت المنصىرة 2691تجارة شعبت محاصبت دور هاٌى عام بكالىرٌىس 

   -  جاهعت المنصىرة 2661لٍضانش حقىق دور هاٌى عام  

 
 ىى

ىالخبراتىالعلموة
  كوبٍىتر لل الاكاديمًبالمركز  21/1/2666حتى  21/2/2666الفترة هن  فيلغت برمجت الدوس بنجاح  فيدورة

 ونظن المعلىهاث



  

  جاهعت المنصىرة 1/7/2662حتى  11/1/2662تنوٍت المهاراث المالٍت والإدارٌت هن  فيدورة 

  هن هركز الكوبٍىتر بجاهعت المنصىرة 2691شهر أغضطش عــام  فيلغت برمجت الكىبىل بنجـاح  فيدورة 

ى
 

ىالخبراتىالمهنوة
 

 :   الوظيفة الحالية 
 أهين جاهعت المنصىرة  

ى

 الوظائف السابق شغلها:
ى

 مذتخيات ومخازن ثالث بإدارة العلاقات العامة )ألحق لمعسل بسكتب الديج أ.د /  أخرائي
 31/8/2000حتى  14/12/1994رئيذ الجامعة( جامعة السشرؾرة إعتبارا مؽ 

 شئؾن مالية ثان بسكتب الديج أ.د / رئيذ الجامعة جامعة السشرؾرة إعتبارا مؽ  أخرائي
 5/5/2001حتى  1/9/2000
  قيام بأعسال الدكختيخ الخاص بالديج أ.د / رئيذ الجامعة جامعة السشرؾرة بالإضافة إلى

   30/11/2004حتى  6/5/2001عسمو الأصمي اعتبارا مؽ 
  20/3/2007حتى  21/2/2006الإشخاف عمى مخكد إعلامي جامعة السشرؾرة اعتبارا مؽ 
 جامعة السشرؾرة الإشخاف الإداري عمى السخكد الإعلامي 
  تؼ نجب سيادتو للإشخاف عمى إمتحانات أبشاؤنا فى الخارج بالسكتب الثقافي التعميسي بالخياض

 31/5/2005حتى  1/12/2004أشيخ إعتبارا مؽ  6بالسسمكة العخبية الدعؾدية لسجة 
 شئؾن مالية ثان مكتب الديج أ.د / رئيذ الجامعة جامعة السشرؾرة إعتبارا مؽ  أخرائي

 20/3/2007حتى  1/6/2005
 شئؾن مالية أول )قيام بعسل مجيخ مكتب الديج أ.د / رئيذ الجامعة( جامعة  أخرائي

 31/5/2011حتى  1/7/2008مؽ  اعتباراالسشرؾرة 
  1/6/2011مؽ  اعتبارامجيخ عام مكتب رئيذ الجامعة )نجبا( جامعة السشرؾرة 

 9/7/2011حتى



  

 حتى  10/7/2011مؽ  اعتبارارؾرة مجيخ عام مكتب رئيذ الجامعة جامعة السش
22/3/2015 

  أميؽ الجامعة السداعج لمذئؾن السالية )نجبا( بالإدارة العامة جامعة السشرؾرة  اعتبارا مؽ
 12/8/2015حتى  23/3/2015

  أميؽ الجامعة السداعج لمذئؾن السالية بالإدارة العامة جامعة السشرؾرة  اعتبارا مؽ
 21/2/2018حتى  13/8/2015

 ؽ الجامعة السداعج لمذئؾن السالية )قيام بعسل أميؽ الجامعة نجبا ( جامعة السشرؾرة أمي
   .6/5/2018حتى  22/2/2018اعتبارا مؽ 

 

ىاتىالوظوفوةى:رالخب
  عزؾ لجشة متابعة تشفيح مذخوعات الجامعة وفقا لمخظة الاستثسارية لمجامعة لمعام السالي

 15/7/2015( بتاريخ 3779بالقخار رقؼ ) 2016/ 2015
  رئيدا لجشة لحرخ جسيع السبالغ التي تؼ تحريميا مؽ تاريخ إنذاء الحداب رقؼ

( بالبشػ الأىمي والسؾدعة بحداب الجائشة برشجوق خجمة السجتسع وتشسية 0100001101)
عمى الرخف عمى أعسال الريانة لسباني وحجة مداكؽ أعزاء  الجالةالبيئة وكحلػ السدتشجات 

  11/8/2015( بتاريخ 4267خار رقؼ )التجريذ بالق ىيئة
  رئيدا المجشة السذكمة لمتشديق مع رئاسة مجيشة جسرة لعسل محزخ تدميؼ السؾقع السخرص

  11/8/2015( بتاريخ 98لرالح جامعة السشرؾرة بشاحية مجيشة جسرة بالقخار رقؼ )
  طخف الغيخ رئيدا المجشة الجائسة لتدؾية مبالغ الجفع السقجم وتحريل مدتحقات الجامعة

 2/9/2015( بتاريخ 2120بالقخار رقؼ )
  عزؾ لجشة لؾضع الكيسة الأساسية واقتخاح مبمغ التاميؽ الابتجائي لعسمية تأجيخ صيجلية

 1/10/2015( بتاريخ 5450الجامعة الكائشة بجؾار بؾابة القخية الاوليسبية بالقخار رقؼ )
  2016/  2015ات لمعام الجامعي كذؾف صخف مكافآت اختبارات القجر  لأعجادرئيدا لجشة 

 10/12/2015( بتاريخ 6969بكمية التخبية الخياضية ومخاجعتيا بالقخار رقؼ )



  

 ( بتاريخ 6936رئيدا المجشة السالية لمسمتقي الثالث وتؾعيف الخخجيؽ بالقخار رقؼ )
10/12/2015 

 جية للإنذاء رئيدا لجشة لجراسة وفحص جسيع العسميات الخاصة بالجسعية التعاونية الإنتا
والتعسيخ ولعسل تقخيخ شامل عشيا وإنياء الخلافات بيؽ الجامعة والجسعية وإجخاء التدؾيات 

 29/12/2015( بتاريخ 7257السالية اللازمة بالقخار رقؼ )
  بالقخار رقؼ  2017/  2016عزؾ لجشة اعجاد مذخوع مؾازنة جامعة السشرؾرة لمعام السالي

 4/1/2016( بتاريخ 16)
  لجشة الأمانة الفشية الاختيار لذغل وعائف الإدارة العميا والإدارة التشفيحية بالقخار رقؼ رئيدا

 10/1/2016( بتاريخ 111)
  رئيدا المجشة لتدميؼ صيجلة الجامعة الكائشة بجؾار بؾابة القخية الاوليسبية بتجييداتيا لريجلة

 19/1/2016( بتاريخ 330سالي بالقخار رقؼ )
 ( 562خدائؽ بالادارة العامة لمجامعة والإدارات التابعة ليا بالقخار رقؼ )رئيدا لجشة جخد ال

 1/2/2016بتاريخ 
 ( لدشة 118عزؾ لجشة لجراسة كيفية تشفيح القانؾن رقؼ )بذان سخيان أحكام الفرل  2015

عمى العامميؽ بالسدتذفيات الجامعية والإدارات  2014( لدشة 14الخامذ مؽ القانؾن رقؼ )
 21/2/2016( بتاريخ 1212تذفيات الظمبة بالجامعة  بالقخار رقؼ )الظبية ومد

  رئيدا لجشة لبحث وتحجيج التبخعات الشقجية التى لؼ يتؼ تؾريجىا لخديشة مخكد جخاحة الجياز
 25/2/2016( بتاريخ 1327اليزسي بالقخار رقؼ )

 التظخف والإرىاب  رئيدا المجشة السالية لمسؤتسخ الظلابي الأول لجامعة السشرؾرة فى مؾاجية
 16/3/2016( بتاريخ 1832بالقخار رقؼ )

 ( بتاريخ 1503الإشخاف عمى لجشة جخد مخازن الادارة العامة بالجامعة بالقخار رقؼ )
13/6/2016 

  رئيدا لجشة لؾضع القؾاعج التشفيحية لمعؾدة لإحكام قانؾن العامميؽ السجنييؽ بالجولة بالقخار رقؼ
 2/8/2016( بتاريخ 5017)



  

 بالقخار رقؼ  2018/  2017زؾ لجشة إعجاد مذخوع مؾازنة جامعة السشرؾرة لمعام السالي ع
 28/11/2016( بتاريخ 8135)
  رئيدا لجشة لؾضع القؾاعج السشغسة لمرخف مؽ حريمة صشجوق الجداءات السظبقة عمى

ياضية العامميؽ بقدؼ التعميؼ بالجامعة فى الأغخاض الاجتساعية )الإعانات( والثقافية والخ 
  7/12/2016( بتاريخ 3089بالقخار  رقؼ )

  رئيدا لجشة لبحث السخالفات السالية والإدارية الخاصة بالعلاج الاقترادي مؽ واقع دفاتخ
 9/2/2017( بتاريخ 695العلاج الاقترادي بالسدتذفي الجامعي بالقخار رقؼ )

 ريانة بالجامعة بالقخار رقؼ عزؾ لجشة فشية ومالية وقانؾنية مخاجعة كافة عقؾد التؾريجات وال
 19/2/2017( بتاريخ 1004)
  ( بتاريخ  1980رئيدا لجشو السؾاد البذخية بسدتذفى الظؾارئ بالقخار رقؼ )30/3/2017 
  ( بتاريخ  1979رئيدا لجشو السؾارد البذخية بسخكد طب وجخاحو العيؾن بالقخار رقؼ )

30/3/2017 
 ( بتاريخ  1978جامعي الخئيدي بالقخار رقؼ ) رئيدا لجشو السؾارد البذخية بسدتذفى ال

30/3/2017 
  ( بتاريخ  1977رئيدا لجشو السؾارد البذخية بسخكد الأورام بالقخار رقؼ )30/3/2017 
  ( بتاريخ  1976رئيدا لجشو السؾارد البذخية بسدتذفى الباطشة التخرري بالقخار رقؼ )

30/3/2017 
 ( بتاريخ  1982لأطفال الجامعي بالقخار رقؼ ) رئيدا لجشو السؾارد البذخية بسدتذفى ا

30/3/2017 
  ( بتاريخ  1981رئيدا لجشو السؾارد البذخية بسخكد جخاحو الجياز اليزسي بالقخار رقؼ )

30/3/2017 
  عزؾ بسجمذ إدارة صشجوق التاميؽ الخاص بالعامميؽ بالجامعة لسجة ثلاث سشؾات بالقخار

  8/5/2017( بتاريخ 2859رقؼ)



  

 السختمفة )السدتجيسة  فف عمى لجان جخد مخازن الادارة العامة لمجامعة للأصشاالإشخا– 
السختجعة( وجخد العيج الذخرية لسؾعفي وعسال الادارة العامة لمجامعة  –السدتيمكة 

  30/5/2017( بتاريخ 1353بالقخار رقؼ ) 2017/ 2016والإدارات التابعة ليا لمعام السالي 
 ( 3124فى لجشة التؾفيق فى بعض السشازعات بالقخار رقؼ ) مسثل عؽ جامعة السشرؾرة

 22/5/2017بتاريخ 
  عزؾ لجشة فشية ومالية وقانؾنية لجراسة تحجيج السدئؾليؽ عؽ الخظأ الؾارد بالسقايدة التقجيخية

 13/7/2017( بتاريخ 4249لعسمية مبشي مظبعة الجامعة الججيج بالقخار رقؼ )
 بالقخار رقؼ )  2018/2019ة جامعو السشرؾرة لمعام السالي رئيدا لجشة إعجاد مذخوع مؾازن

 21/11/2017( بتاريخ  7566
  رئيدا المجشة السذكمة لسخاجعة نرؾص لائحة التخبية العدكخية واقتخاح ما يلازم لتعجيل

  12/12/2017( بتاريخ 5025الشرؾص اللازم تعجيميا بالقخار رقؼ )
 الدادة العامميؽ بالجامعة السشيي خجمتيؼ لحرخ  رئيدا المجشة الجائسة لفحص ممفات خجمة

( بتاريخ 1130لؼ يحرمؾا عمييا أثشاء الخجمة بالقخار رقؼ ) التيالاعتيادية  الإجازاترصيج 
22/2/2018  

  ( بتاريخ 1131الجراسية بقدؼ التعميؼ بالجامعة بالقخار رقؼ ) والإجازاتعزؾ لجشة السشح
22/2/2018  

 22/2/2018( بتاريخ 1132ذخية بقدؼ التعميؼ بالجامعة بالقخار رقؼ )رئيدا لجشة السؾارد الب  
  رئيدا المجشة الجائسة لزؼ مجد الخجمة العدكخية والخبخة العمسية والعسمية لمعامميؽ بأقدام

( 1133التعميؼ والسدتذفيات الجامعية والسخاكد الظبية الستخررة بالجامعة بالقخار رقؼ )
  22/2/2018بتاريخ 

 شة لبحث التغمسات السقجمة مؽ بعض العامميؽ بالجامعة قدؼ التعميؼ مؽ تقاريخ عزؾ لج
  22/2/2018( بتاريخ 1134بالقخار رقؼ ) 2017كفاية الأداء عؽ عام 

 ( بتاريخ 3206عزؾ لجشة السشح والإجازات الجراسية قدؼ التعميؼ بالجامعة بالقخار رقؼ )
6/6/2018  



  

 خجمة العدكخية والخبخة العمسية والعسمية لمعامميؽ بأقدام رئيدا المجشة الجائسة لزؼ مجد ال
( 4542التعميؼ والسدتذفيات الجامعية والسخاكد الظبية الستخررة بالجامعة بالقخار رقؼ )

  8/8/2018بتاريخ 
  رئيدا المجشة الجائسة لفحص ممفات خجمة الدادة العامميؽ بالجامعة السشيي خجمتيؼ لحرخ

( بتاريخ 4543دية التى لؼ يحرمؾا عمييا أثشاء الخجمة بالقخار رقؼ )رصيج الإجازات الاعتيا
8/8/2018  
  ( بتاريخ  5124عزؾ مجمذ إدارة صشجوق الخعاية الظبية بالقخار رقؼ )3/9/2018 
  ( بتاريخ  5476عزؾ مجمذ إدارة نادي الشيل لسجه سشتيؽ بالقخار رقؼ )17/9/2018 
 ( بتاريخ 5784اء ىيئة التجريذ بالقخار رقؼ )عزؾ مجمذ إدارة وحجه مخكبات نقل أعز

2/10/2018 
  ( 5757رئيدا مجمذ تأديب العامميؽ مؽ غيخ أعزاء ىيئة التجريذ بالجامعة بالقخار رقؼ  )

 2/10/2018بتاريخ 
  عزؾ مجمذ إدارة مخكد الخجمة العامة لمقخية الاوليسبية بالجامعة لسجه عاميؽ قابمة لمتججيج

 10/10/2018( بتاريخ  6030بالقخار رقؼ ) 
  ( بتاريخ  6542عزؾ مجمذ إدارة مخكد الحداب العمسي بالقخار رقؼ )23/10/2018 
  بالقخار رقؼ  2019/2020رئيدا لجشة لأعجاد مذخوع مؾازنة بجامعة السشرؾرة لمعام السالي

  18/11/2018( بتاريخ 7233)
 شخافية بالجامعة بالقخار رقؼ ) عزؾ لجشة الاختيار لذغل وعائف الإدارة العميا والإدارة الإ

 28/11/2018( بتاريخ  7430
  عزؾ لجشة عميا للإشخاف عمى فعاليات السمتقى الأول لمظلاب الؾافجيؽ لمجامعات السرخية

بالتعاون مع الإدارة السخكدية لذئؾن الظلاب الؾافجيؽ بالؾزارة وتحت رعاية الديج أ.د/ وزيخ 
 12/12/2018( بتاريخ  7773قخار رقؼ ) التعميؼ العالي والبحث العمسي بال

  عزؾ مجمذ إدارة مخكد الخجمة العامة لمدلامة والرحة السيشية لسجه سشتيؽ اعتبارا مؽ
 23/1/2019( بتاريخ  574بالقخار رقؼ )  7/11/2018



  

  عزؾ مجمذ إدارة مخكد الخجمة العامة لمدلامة والرحة السيشية لسجة سشتيؽ اعتبارا مؽ
  23/1/2019( بتاريخ 574ار رقؼ )بالقخ  7/11/2018
  ( بتاريخ  1123عزؾ مجمذ إدارة السدتذفيات الجامعية لسجه سشتيؽ بالقخار رقؼ )

13/2/2019 
  عزؾ لجشة الاختيار لذغل وعائف الإدارة العميا والإدارة الإشخافية بالجامعة بالقخار رقؼ

  25/2/2019( بتاريخ 1281)
  السشغسة لتؾزيع الؾحجات الدكشية بإسكان أعزاء ىيئة عزؾ لجشة دراسة القؾاعج والزؾابط

التجريذ وكحلػ إيجاع السبالغ الخاصة بالتاميؽ الحي يدجده أعزاء ىيئة التجريذ قبل 
استلاميؼ الؾحجات الدكشية التى بتؼ تخريريا ليؼ وكحلػ نقل الارصجه الخاصة بيحه 

ػ الكيسة الايجارية لمؾحجات التأميشات لشفذ الحداب الحي تؾضع بو مبالغ الريانة وكحل
  7/3/2019( بتاريخ 48السعمؽ عشيا بالقخار رقؼ )

  عزؾ لجشة لبحث التغمسات الستقجمة مؽ بعض العامميؽ بالجامعة قدؼ التعميؼ مؽ تقاريخ
  20/3/2019( بتاريخ 1839بالقخار رقؼ ) 2018/ 2017كفاية الأداء عؽ العام 

 20/3/2019( بتاريخ 1840تعميؼ بالقخار رقؼ )رئيدا لجشة السؾارد البذخية بقدؼ ال  
 ( بتاريخ 3096عزؾ لجشة مجمذ إدارة الأزمات والكؾارث لسجة عاميؽ بالقخار رقؼ )

26/5/2019 

ى**********
 

 

 

 

 

 

 

 



  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Biographyى
ى

  Personal details: 
 

Name: Osama Abdel Fatah Moussa Ahmed 

National ID : 26212161202431 

Birth of date :16/12/1962 

Nationality: Egyptian. 

Religion : Muslim.ى
Osamamoussa@mans.edu.eg: lEmai 

 

  Education: 

 Bachelor degree of commerce in accounting in may 1985 with a good 

grade Mansoura university 

 Bachelor degree of law in may 1995 Mansoura university. 

  Experiences: 

 Course in programming language for stomping (Dos) in the computer 

and information system academy center.  

 Course in developing Administrative and financial skills.  
 Course in programming language for copal. 

 

  Professional experience: 
  

 

Current Job: 
 

 Secretary general of Mansoura university 
 

   Previous Job: 
 

mailto:Osamamoussa@mans.edu.eg


  

 A third Purchasing and stores specialist in the public relations 

department.(attached working in the university President 

office)Mansoura university from 27/2/2018 to 6/5/2018. 

 A second financial specialist in the university President’s office from 

1/9/2000 to 5/5/2001. 
 the University, Mansoura University, in addition to his original work, 

from 6/5/2001 until 30/11/2004 

 He was invited to supervise the exams of our children abroad at the 

Educational Cultural Office in Riyad, Saudi Arabia for 6 months from 

1/12/2004 until 31 May 2005. 
 Supervising the media center of Mansoura University from 21/2/2006 

to 20/3/2007 

 A second financial specialist in the university President’s office  from 

1/6/2005 to 20/3/2007. 

  A first financial affairs specialist in the university president office 

from specialist (doing the work of the manager office of the university 

president) Mansoura university from 1/7/2008 To 31/5/2011. 

  Director General of the university president (by delegation) Mansoura 

university, from 1/6/2011 to 9/7/2011. 

  Director General of the Mansoura university president  from 

10/7/2011 to22/3/2015. 

 Assistant Secretary of the University for Financial Affairs (by 

delegation) in the Public Administration, Mansoura University from 

23/3/2015 To 21/8/2015. 

 Assistant Secretary of the University for Financial Affairs in the Public 

Administration, Mansoura University from 13/8/2015 To 21/2/2018. 

 Assistant Secretary of the University for Financial Affairs  in the 

Public Administration, Mansoura University (doing the work of 

secretary general by delegation ). 
 

  Employment experience 

 Member of the implementation follows –up a committee of Mansoura 

projects. According to the investment plan of the fiscal year 2015/2016 

by resolution No. (3779) on 15/7/2015. 
  Chairs of a committee to account for all the amounts collected from 

the opening date of the account no. (010000111) in the El-Ahly Bank 

and deposited in the credit account of the Community Service fund and 



  

environmental development, as well as documents indicating the 

disbursement of the maintenance work of the buildings of the faculty 

housing unit by resolution (4267) on 11/8/2015. 

 Head  of the committee formed to coordinate with the presidency of 

the city of Jamsa to make the record of the delivery of the site 

allocated to the University of Mansoura in the district of The city of 

Jamsa by resolution No. (98) on 11 August 2015. 

 Head of a permanent committee To settle advance payments and 

collecting university dues by others by resolution No. (2120) on 2 

September 2015. 

  Member of a committee to establish the basic value and propose the 

amount of the initial insurance for the rental of the university 

pharmacy located next to the Gate of the Olympic Village by 

resolution No. (5450) on 1/10/2015. 

 Head of a committee for the numbers of statements of the rewards of 

the abilities tests for the academic year 2015 / 2016 at the Faculty of 

Sports Education by resolution No. (6969)in 10/12/2015. 

 Head of a financial committee of the third meeting and employment of 

graduates by resolution No. (6936) in 10/12/2015. 

 Head of a committee study and check all the works of the cooperative 

production society of construction and reconstruction and all 

disagreement between the university and Association and make the 

necessary financial settlements by resolution No. (7257) in 29/12/2015 
  Member of the committee preparing the draft budget of Mansoura 

University for the fiscal year 2016 / 2017 resolution No. (16) on 

4/1/2016 . 

 Head of a committee of technical secretarial to occupy senior 

management and executive management positions by resolution No. 

(111) in 10/1/2016 . 

 Head of a committee to Hand over the university pharmacy which is 

located next to the gate of the Olympic Village with its equipment for 

sally pharmacy by resolution No. (330) in 19/1/2016 .  

 Head of a committee of inventory the safes in the public administration 

of the university by resolution No. (562) in 1/2/2016   

  Member of a committee to study how to implement Law No. (118) for 

2015 on the validity of the provisions of Chapter 5 of Law No. (14) of 



  

2014 on employees of university hospitals, medical departments and 

student hospitals at the university by resolution (1212) on 21 February 

2016. 

 Head of a committee to check and determine the cash donations which 

were not supplied to the safes of GEC (Gastrointestinal center) by 

resolution No. (1327) on 25/2/2016 . 

 Head of the Finance Committee of the first student conference of 

Mansoura University in the face of extremism and terrorism by 

Resolution No. (1832) on 16 March 2016. 

  Supervising the inventory c of a committee to establish the executive 

rules for the return to tighten the law of civil servants in the state by 

resolution No. (5017) on 2 August 2016. 

 Head of a committee of the stores of the university's public 

administration by resolution No. (1503) on 13 June 2016. 

 Member of a committee preparing the draft budget of Mansoura 

University for the fiscal year 2017 / 2018 by resolution No. (8135) on 

28/11/2016. 

  Head of a committee to establish the rules governing the disbursement 

of the proceeds of the sanctions fund applied to employees of the 

education department of the University for social purposes (subsidies) 

and cultural and sports resolution No. (3089) on 7/12/2016. 

 Head of a committee to examine the financial and administrative 

irregularities related to economic treatment from the books of 

economic treatment in the university hospital resolution (695) on 9 

February 2017. 

  Member of a technical, financial and legal committee to review all 

contracts of supply and maintenance of the university by resolution 

No. (1004) on 19 February 2017. 

  Head of the Human Resources Committee at the Center for 

Ophthalmology by Resolution No. (1979) on 30/3/2017. 

 Head of the Human Resources Committee at the main university 

hospital by Resolution No. (1978) on 30/3/2017. 

 Head of the Human Resources Committee at the Oncology Center, 

Resolution No. (1977) on 30/3/2017. 



  

 Head of the Human Resources Committee at specialized medical 

Hospital purchases department by Resolution No. (1976) on 

3/30/2017. 

 Head of the Human Resources Committee at the University Children's 

Hospital Resolution No. (1982) on 30/3/2017. 

 Head of the Human Resources Committee at the Center for GEC 

Surgery, Resolution No. (1981) on 3/30/2017. 

 Member of the Board of Directors of the University Employees 

Insurance Fund for three years according to Resolution No. (2859) 

dated 5/8/2017. 

  Supervising the committees for the inventory of the university's 

general administration stores for various items (sustainable - 

consuming - returned) and the personal covenant inventory of the 

employees and workers of the university's general administration and 

its departments for the financial year 2016/2017 by Resolution No. 

(1353) dated 05/30/2017. 

  A representative of Mansoura University in the reconciliation 

committee in some disputes by Resolution No. (3124) dated May 22, 

2017. 

 Member of a technical, financial and legal committee to study who is  

those responsible for the error mentioned in the estimation of the 

operation of the new university printing building by Resolution No. 

(4249) dated 07/13/2017 

 Head of the committee to prepare the draft budget of Mansoura 

University for the fiscal year 2018/2019 by Resolution No. (7566) on 

11/21/2017 

  Heads of the committee formed to review the texts of the military 

education regulation and suggest what is necessary to amend the texts 

that need to be amended by Resolution No. (5025) of 12/12/2017. 

 Head of the permanent committee to check the files of workers who 

end their service to count the balance of regular vacations that they did 

not take while serving by Resolution No. (1130) dated 2/22/2018. 

  Member of the Scholarships and Academic vacations  Committee in 

the Education Department of the University of Resolution No. (1131) 

dated 22/2/2018. 



  

 Head of the Human Resources Committee in the Education 

Department of the University in Resolution No. (1132) dated 

22/2/2018. 

  Head of the permanent committee to combine military service terms 

and scientific and practical experience for workers in education 

departments, university hospitals and specialized medical centers at the 

university by Resolution No. (1133) dated 22/2/2018. 

 Member of a committee to examine the grievances submitted by some 

university employees, the Education Department, regarding 

performance reports for the year 2017, according to Resolution No. 

(1134) dated 22/2/2018 

  Member of the Scholarships and Academic Leaves Committee, 

Department of Education at the University, by Resolution No. (3206) 

of 6/6/2018 

  Head of the permanent committee to combine military service terms 

and scientific and practical experience for workers in education 

departments, university hospitals and specialized medical centers in the 

university by Resolution No. (4542) dated 8/8/2018. 

 Head of the permanent committee to examine the service files of 

gentlemen at the university whose service is terminated to count the 

balance of the regular leaves that they did not obtain during the service 

by Resolution No. (4543) dated 8/8/2018. 

  Member of the Board of Directors of the Medical Care Fund with 

Resolution No. (5124) dated 3/9/2018. 

  Member of the Board of Directors of the Nile Club for a period of two 

years by Resolution No. (5476) dated 9/17/2018. 

 Member of the Board of Directors of the Teaching Staff Transport 

Vehicles Unit by Resolution No. (5784) dated 2/10/2018. 

 Head of the Disciplinary Board for employees who are not members of 

the university's faculty by Resolution No. (5757) dated 2/10/2018 

  Member of the Board of Directors of the Public Service Center of the 

Olympic Village at the university for a period of two years, renewable 

by Resolution No. (6030) on 10/10/2018. 

  Member of the Board of Directors of the Scientific Computation 

Center, Resolution No. (6542) on October 23, 2018. 



  

 Head of a committee to prepare a draft budget at Mansoura University 

for the fiscal year 2019/2020 by Resolution No. (7233) dated 

11/18/2018. 

  Member of the selection committee to fill senior management and 

supervisory management positions at the university by Resolution No. 

(7430) dated November 28, 2018. 

  Member of a higher committee to supervise the activities of the first 

forum for incoming students of Egyptian universities in cooperation 

with the Central Administration for International Student Affairs in the 

Ministry and under the patronage of Mr. Prof. Minister of Higher 

Education and Scientific Research in Resolution No. (7773) dated 

12/12/2018. 

  Member of the Board of Directors of the Public Service Center for 

Occupational Safety and Health for two years as of 11/7/2018 by 

Resolution No. (574) dated 01/23/2019. 

 Member of the Board of Directors of the Public Service Center for 

Occupational Safety and Health for two years as of 11/7/2018 by 

Resolution No. (574) dated 01/23/2019. 

 Member of the University Hospitals Board of Directors for two years 

by Resolution No. (1123) dated 2/13/2019. 

  Member of the selection committee to fill the positions of senior 

management and supervisory management at the university by 

Resolution No. (1281) dated 2/25/2019. 

  Member of the committee to study the rules and regulations governing 

the distribution of housing units in housing members of the faculty, as 

well as depositing the amounts of insurance paid by faculty members 

before receiving the housing units that have been allocated to them, as 

well as transferring the funds for these insurances to the same account 

in which the maintenance amounts are placed, as well as the rental 

value of the units, declared About it by Resolution No. (48) on 

7/3/2019. 

  Member of a committee to examine the advanced grievances of some 

university employees, the Education Department, regarding the 

performance adequacy reports for the year 2017/2018 in Resolution 

No. (1839) dated 20/3/2019 



  

  Head of the Human Resources Committee in the Education 

Department of Resolution No. (1840) on 3/20/2019 

  Member of the Crisis and Disaster Management Board Committee for 

two years in Resolution No. (3096) on May 26, 2019 
ى
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